
İL GENEL MECLİSİ 2023 EYLÜL AYI KARAR ÖZETLERİ 

KARAR TARİHİ  NO’SU KARAR ÖZETİ 

04/09/2023 176 Edirne İli, Meriç İlçesi, Saattağacı Köyü, Düzorman Bağlık mevkii, tapunun 112 ada 2 ve 5 parselinde kayıtlı 

taşınmazlar üzerinde “Güneş Enerji Santrali (GES)” kurmak üzere “Enerji Üretim Alanı” tanımlı İmar Planı 

konulu teklifin gerekli araştırma ve incelemeleri yapmak üzere İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale 

edilmesine oybirliği ile karar verildi. 

 

05/09/2023 177 2023 yılı yatırım programında 2. Kat asfalt yapılması için planlanan 015 Kontrol Kesim Numaralı Enez İlçe 

Sınırı-Koyuntepe-Kocahıdır-Aliçopehlivan-Esetçe Dy.İlt grup köy yolunun 2023 yılı yatırım programından 

kaplama niteliği değiştirilerek bitümlü sıcak asfalt (Binder) kaplama programına alınması konulu teklifin gerekli 

araştırma ve incelemeleri yapmak üzere Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilmesine oybirliği ile karar verildi. 

06/09/2023 178 Edirne İl Özel İdaresi 2023 yılı yatırım programında 2. Kat asfalt yapılması için planlanan 015 Kontrol Kesim 

Numaralı Enez İlçe Sınırı-Koyuntepe-Kocahıdır-Aliçopehlivan-Esetçe Dy.İlt grup köy yolunun planlanan yol 

nevinin 2. Kat sathi kaplamadan çıkarılarak ödeneği ile birlikte sıcak asfalt niteliğine çevrilmesine oybirliği ile 

karar verildi. 

06/09/2023 179 1. Keşan İlçesi, Sazlıdere Köyü Sahil Kesimine ait düzenlenmiş olan imar planında konut alanı bölgesindeki 

en küçük parsel büyüklüğünün 750 m2 olarak öngörüldüğü görülmüştür. Fakat mevcutta daha küçük 

parsellerin yer aldığı ve köy yerleşik alanı içerisinde ise en küçük parsel büyüklüğünün şartının 500 m2 

olduğu bilinmektedir. Bu durumda ileride mağduriyet yaşanmaması adına parsel büyüklüğü koşulunun 

gözden geçirilmesi, mümkünse köy yerleşik alanı içerisinde olduğu gibi 500 m2 olarak değerlendirilmesi, 

2. Mülga Çamlıca Belediyesinden alınmış olan mevcut ruhsatlı konutlar imar planında işaretlenmiş ve 

ekonomik ömürlerini dolduruncaya kadar konut kullanımlarını devam ettirebilecekleri hüküm altına 

alınmış, fakat ruhsatlı olan bu yapılara yapı kullanma belgesinin nasıl düzenleneceğinin hüküm altına 

alınmadığı görülmektedir. 

3. Sahilde kalan ruhsatlı konutlar için 18 uygulaması yapılması düşünülüyor mu bu konutların durumu ne 

olacağı konusunun İmar ve Kentsel İyileştirme Müdürlüğü tarafından incelenmesi, konularında İmar ve 

Bayındırlık Komisyonu karar veremediğinden konu meclis başkanlığı tarafından gündeme alınmış, İl 

Genel Meclisince yapılan değerlendirme neticesinde; yukarıda bahsi geçen 3 konu üzerinde çalışma 

yapılması için konunun İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilmesine İl Genel Meclisince yapılan 

işari oylama neticesinde oybirliği ile karar verildi. 

 



07/09/2023 180 Edirne İli, Meriç İlçesi, Saattağacı Köyü, Düzorman Bağlık mevkii, tapunun 112 ada 2 ve 5 parselinde kayıtlı 

taşınmazlar üzerinde “Güneş Enerji Santrali (GES)” kurmak üzere hazırlanmış bulunan “Enerji Üretim Alanı” 

tanımlı plan işlem numarası (PİN) NİP-221024422 olan 1/5000 ölçekli Nazım İmar Planı ve “Yenilenebilir 

Enerji Kaynaklarına Dayalı Üretim Tesis Alanı (GES)” tanımlı plan işlem numarası (PİN) UİP- 221024423 olan 

1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planının uygunluğuna oybirliği ile karar verildi. 

 

07/09/2023 181 Edirne Merkez, Lalapaşa, Süloğlu, Havsa, Uzunköprü, Meriç, Keşan, İpsala ve Enez İlçelerimizin köylerinde 

yangın vanaları, içme suyu depoları ve sondajların, tel örgülerinin eksikliklerinin araştırılması için verilen 

önergenin Su, Kanalizasyon ve Katı Atık Hizmetleri Komisyonuna havale edilmesine oybirliği ile karar 

verildi. 

 

07/09/2023 182 İl Özel envanterinde bulunan yol ağımızda 1. derece gurup yolları 2. derece gurup yolarının hangilerinin asfalt 

veya beton olduğunun araştırılması için verilen önergenin Araştırma ve İnceleme Komisyonuna havale 

edilmesine oybirliği ile karar verildi. 

 

07/09/2023 183 Edirne Orman İşletme Müdürlüğü tarafından 2023 yılında orman köylerine yapılan projeler nelerdir? Yapılan 

projelerin orman köylülerine katkıları nelerdir? 

Konunun araştırılması için verilen önergenin Köylere Yönelik Hizmetler ve Orköy Komisyonuna havale 

edilmesine oybirliği ile karar verildi. 

 

07/09/2023 184 Edirne İlimizin Merkez İlçesinde bulunan tarihi Arasta, Bedesten, Alipaşa çarşıları Osmanlıdan Edirne İlimize 

kalmış Vakıf Eserleridir. Bu Vakıf Eserlerinin turizme katkısı ve çarşılarımızın son durumlarının araştırılması 

için verilen önergenin Turizm Komisyonuna havale edilmesine oybirliği ile karar verildi.  

 

08/09/2023 185 İlimizde kaç tane huzurevi ve bakım evi bulunmaktadır? Edirne il merkezimizde yapılmakta olan huzurevi ile 

mevcut huzurevinin kapasitesi, doluluk oranı, yeni yapılmakta olan huzur evinin son durumunun araştırılması 

için verilen önergenin Eğitim, Kültür ve Sosyal Hizmetler Komisyonuna havale edilmesine oybirliği ile karar 

verildi. 

 



08/09/2023 186 2019 yılından bugüne kadar İl Özel İdaresinin dahil olduğu ve İl Genel Meclisince ödeneği ayrılarak ortak 

olduğumuz projelerin son durumları ve sürdürebilirliği konularında araştırma yapmak üzere verilen önergenin 

İdari ve Mali İşler Komisyonuna havale edilmesine oybirliği ile karar verildi. 

08/09/2023 187 07.12.2009 tarihinde 161 nolu meclis kararı ile 33 ülkede 270 üyesi bulunan aynı zamanda Türkiye’ den de 

Kahramanmaraş, İstanbul, Kocaeli, Kırşehir, Denizli’nin de üyesi olduğu Avrupa Bölgeler Birliğine (AER) 

Edirne İl Özel İdaremiz de bölgemiz açısından faydalı olacağı düşünülerek üyelik kararı almıştır. Ancak 14 yıldır 

üyesi bulunduğumuz AER ile ilgili herhangi bir proje, seminer ve bölgenin kalkınmasına yönelik başvuru talebi 

alınmamıştır. Bu sebeplerden dolayı katkı alamadığımız AER’ den çıkılması ile ilgili çalışmaların yapılması için 

verilen önergenin Avrupa Birliği ve Dış İlişkiler Komisyonuna havale edilmesine oybirliği ile karar verildi. 

 

08/09/2023 188 İl özel İdaresine bağlı olan 253 köyümüzde Sağlık İl Müdürlüğü tarafından sağlık taraması ve sağlık hizmetleri 

görülmektedir. Bu hizmetlerin görülebilmesi için her köyümüzde sağlık kabini bulunması önem arz etmektedir. 

Bu köylerimizin kaçında sağlık kabini bulunmakta olup, kaç köyümüzün sağlık kabini ihtiyacı vardır? 

Konularının araştırılması için verilen önergenin Çevre ve Sağlık Komisyonuna havale edilmesine oybirliği ile 

karar verildi. 

 

08/09/2023 189 İl Özel İdaresi, Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü ve Edirne Belediyesi tarafından 2023 yılında kulüplerimize yapılan 

ayni ve nakdi yardımlar nelerdir? Yapılan yardımlar hangi koşullar göz önünde bulundurularak yapılmıştır? 

Konularının araştırılması için verilen önergenin Gençlik ve Spor Komisyonuna havale edilmesine oybirliği ile 

karar verildi. 

 

08/09/2023 190 Balkan Harbinde kentin savunmasında büyük önemi olan ve Edirne’ nin o dönemdeki en büyük ve görkemli 

tabyası Hıdırlık Tabyası’dır. Turizm Bakanlığı tarafından bu tabya restorasyona alınmıştır. Bu restorasyonun 

tamamlanıp, turizme açılıp açılmadığının araştırılması için verilen önergenin Şehitlikler ve Şehit Ailelerini 

Koruma Komisyonuna havale edilmesine oybirliği ile karar verildi. 

 

08/09/2023 191 Doğal afetlerde en önemli kurumumuz olan AFAD’ ın 11 Eylül’de başlayacak olan “Destek AFAD 

Gönüllüsü Saha Eğitimleri” projesinde teorik ve uygulamalı olarak verilen eğitimler nelerdir? Bu Eğitimlere kaç 

kişi katılmıştır? 

Konularının araştırılması için verilen önergenin Sivil Savunma ve Tabii Afetler Komisyonuna havale 

edilmesine oybirliği ile karar verildi. 



08/09/2023 192 Trakya Kalkınma Ajansı ile İl Özel İdaresinin ortak olarak yaptığı “Osmanlı Otağı Projesinin” son durumu ve 

sürdürebilirliğinin araştırılması için verilen önergenin Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilmesine oybirliği 

ile karar verildi. 

 

08/09/2023 193 İlimiz ayçiçeği üretiminde ülkemizde üst sıralarda yer almakta olup, ayçiçeği ilimizde ekim alanında 2. sırada 

yer almaktadır. Bu yıl kuraklık ve değişik etkenlerden dolayı önemli bir rekolte kaybı beklenmektedir. Bu 

kayıpların giderilmesi ve çiftçilerin üretimi artırması için ne gibi çalışmalar yapılmaktadır? Yapılan çalışmalar 

içinde yerli üretim Ayçiçek tohumu var mıdır? Bu tohumlarının verimi, yağ oranı ve bölgemize uyumluluğu 

hakkında araştırma yapılması için verilen önergenin Tarım ve Hayvancılık Komisyonuna havale edilmesine 

oybirliği ile karar verildi. 
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